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Interpelacja w sprawie poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym na ul. Sierpińskiego w 

związku ze skargami mieszkańców dzielnicy Dziesiąta w Lublinie 

Zwracam się do Pana Prezydenta w imieniu własnym jak również mieszkańców dzielnicy 

Dziesiąta w Lublinie z prośbą o przeanalizowanie możliwości poprawy bezpieczeństwa w ruchu 

drogowym na ul. Sierpińskiego w Lublinie. 

Ulica Sierpińskiego to obecnie prosty ponad kilometrowy odcinek drogi z dwoma pasami ruchu 

z licznymi skrzyżowaniami. Mieszkańcy tej dzielnicy zaniepokojeni są niebezpiecznymi 

zachowaniami kierowców na tej ulicy a mianowicie rozwijaniem zbyt dużej prędkości 

i niezachowywaniu ostrożności podczas kierowania pojazdem. 

Dlatego wnioskuję o wykonanie analizy bezpieczeństwa i sprawdzenie, czy istnieje rzeczywiste 

zagrożenie, czy też jest to tylko subiektywne poczucie zagrożenia, oraz zaproponowanie 

adekwatnych środków zaradczych. 

Z wyrazami szacunku
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